
 
                                                   Zápisnica 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Plevníku-Drienovom konaného dňa 30.6.2011 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Prítomní poslanci: Felix Adamec, Ladislav Ciprich, Soňa Jantošová, Ľubomíra Čičútová, 
Miroslav Kremeň , Ján Kuchar, Jana Muráňová, Bc. Miroslav  Smädiš, Ing.Miroslav Sukeník 
 
Hl. kontrolór : Ing. Milan Kremeň 
 
Starosta obce: Ján Michalec 
 
Do návrhovej komisie boli zvolení: Ing.Miroslav Sukeník, Soňa Jantošová, Bc.Miroslav 
Smädiš 
 
Za overovateľov zápisnice boli zvolení: Felix Adamec, Miroslav Kremeň 
 
Za zapisovateľa: Viera Michálková 
 
Program zastupiteľstva: 
 

1. Otvorenie  
2. Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
3. Správa o činnosti obecného úradu 
4. Schválenie záverečného účtu za rok 2010 
5. Rozbor hospodárenia za 1.-4. mesiac 2011 
6. Schválenie zastavovacej štúdie IBV lokalita Podhorie 
7. Schválenie platu starostu v zmysle novelizovaného zákona č. 253/94 a zásad 

odmeňovania poslancov 
8. Schválenie VZN č.1/2011 o verejnom poriadku, schválenie VZN č.2/2011 o riešení 

núdzového zásobovania obyvateľov pitnou vodou v kríz.situáciach, schválenie dodatku 
č.1 k VZN č.1/2009 o opatrovateľskej službe. 

9. Schválenie plánu kontrolnej činnosti HK obce na 2. Polrok 2011 
10. Schválenie kúpy pozemku -  podiel 1/5  KN-C 827/1 zast.plocha o výmere 533m2, KN-C 

827/2 zast.pl. o výmere 126m2, KN-C 827/3  zast. pl. o výmere 346m2 na LV 2100 – 
miestna komunikácia Bukovaná. 

11. Schválenie predaja pozemku parcela KN-C 379/121 orná pôda o výmere 55m2 a parcela 
      KNC 1517/9 trvalý trávnatý porast o výmere 207m2 Jozefovi Sedliakovi a manželke 

         12.   Rôzne: 
a. Správa HK -Kontrola správnosti vykazovania tržieb avie a fekál za obdobie 1.7.2010 do 

31.12.2010 
b. Správa HK Kontrola správnosti odpisových skupín nového hmotného investičného 

majetku 
c. Informácia o riešení záručných závad bytovky 

     13. Prejednanie žiadosti o predaj pozemkov – PhDr. Mária Jandová a Helena Hubocká 
     14. Diskusia  
     15. Záver 
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K bodu 1/2/ 
1. Zasadnutie otvoril starosta obce, privítal poslancov a prítomných občanov 
2. Návrhová komisia, overovatelia boli jednomyseľne schválení.  

Starosta navrhol, aby sa  OZ riadilo navrhnutým programom, prípadne či má niekto 
z poslancov pozmeňujúce návrhy alebo pripomienky k programu? 
Ing. Súkeník namietal bod č. 8, že VZN 2/011 a dodatok k VZN č. l /2009 že nebol 
uverejnený na internetovej stránke, avšak vo vývesnej tabuli obecného úradu boli 
vyvesené. Poslanci uvedený program  schválili v počte: Za hlasovalo: 8, Proti : Ing. 
Miroslav Sukeník, Zdržal sa:0   
 

K bodu 3/  
 Starosta informoval o činnosti obecného úradu. 
 Správa o činnosti obecného úradu je prílohou zápisnice 
 Starosta otvoril k uvedenému bodu diskusiu: 
 Poslanec Adamec –má pripomienku k ihrisku za železničnou stanicou, aby sa ponatierali    
 branky a zábradlie okolo ihriska, pretože je to už zhrdzavené. 
 Poslanec Ján Kuchar požiadal o uvoľnenie z OZ, nakoľko išiel do práce. 
 K bodu 3 bolo prijaté uznesenie č. 47/2011 Za: 9 poslancov, Proti: 0, zdržal sa: 0 
 
K bodu 4/ 
Schválenie záverečného účtu za rok 2010 
Ing. Milena Kremeňová oboznámila poslancov so záverečným účtom za rok 2010. Záverečný 
účet bol vypracovaný na základe novej metodiky a v súlade s legislatívou. Musí obsahovať 
funkčné členenie. Najdôležitejšie je, že v r. 2010 sme nemuseli použiť rezervný fond. 
Finančné vzťahy voči štátnemu rozpočtu a organizáciami máme vysporiadané. Na 11 b.j. 
máme úver, ktorý splácame v súlade so splátkovým kalendárom. Audit doteraz nebol, má byť 
podľa zákona urobený do konca roka. U nás bude v auguste alebo v septembri tohto roku. 
Napríklad niektoré obce robia audit do konca marca, pretože majú podnikateľskú činnosť. 
Starosta : otváram diskusiu k uvedenému bodu: 
Ing. Milan Kremeň hl. kontrolór: ja som povinný predložiť stanovisko k záverečnému účtu. 
Zákony boli dodržané. Navrhujem , aby v budúcnosti bola   riadna účtovná závierka overená 
audítorom do dňa schvaľovania záverečného účtu. Doporučujem OZ schváliť: celoročné 
hospodárenie schvaľuje bez výhrad. Stanovisko k záverečnému účtu je prílohou zápisnice. 
K bodu 4/ bolo prijaté uznesenie č. 48/2011 a/  b/ Za: 8 poslancov, Proti :0, Zdržal sa:0 
 
K bodu 5/  
Rozbor hospodárenia za 1-4 mesiace roku 2011 
Ing. Milena Kremeňová informovala poslancov o jednotlivých príjmoch a výdavkoch a o ich 
plnení. Oznámila, že   niektoré položky sú už za 4 mesiace  - ich čerpanie je 
prekročené.Požiadala poslancov, aby starostovi schválili kompetenciu robiť úpravy rozpočtu 
medzi jednotlivými položkami v rámci schváleného  rozpočtu. 
Starosta otvoril k uvedenému bodu diskusiu. 
Poslanec Ing. Sukeník navrhol možnosť operatívnej úpravy rozpočtu starostovi s tým, že na 
nasledujúcom zastupiteľstve by si dal zmenu odsúhlasiť. Na tieto drobné úpravy by bol limit  
do 2000,-€. Rozbor je prílohou zápisnice. 
K bodu 5/ bolo prijaté uznesenie č. 49/2011a/b/ Za 8 poslancov, proti:0, Zdržal sa: 0                                                              
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Poslanec L.Ciprich  požiadal o uvoľnenie zo zasadnutia z rodinných dôvodov a odišiel.  
 
K bodu 6/ 
Schválenie zastavovacej štúdie IBV lokalita Podhorie 
Ing. arch. Šaradin – predložil zastavovaciu štúdiu IBV lokality Podhorie. Oboznámil 
poslancov  s tým , je tam plánovaných 23 rodinných domov,  vzdialenosť medzi  rodinnými 
domami kde sú okná je 7 metrov, ochranné pásmo od cesty je 8 metrov, od hranice pozemku 
je 2 metre. Zastavovacia štúdia je prílohou zápisnice. 
Poslanec F.Adamec mal pripomienky, že tam kde končí cesta a je otoč, aby to nepokračovalo 
na ďalší pozemok, bolo by dobre, aby sa brala do úvahy hranica pozemku.  
Ing. arch. Šaradin odpovedal, že je to tak spravené. 
A. Ďurkech nie je ohraničený pozemok medzi ním a Ing. Petrom Ďurišom, ktorý vyhodil 
kôliky.  
Starosta odpovedal, že to dnes nebudeme riešiť, že boli obaja predvolaní na obecnom úrade 
a tu sa k uvedenej veci vyjadrili. 
K bodu 6/ bolo prijaté uznesenie č. 50/2011 Za 7 poslancov, proti: 0, Zdržal sa:0 
 
K bodu 7/ 
Schválenie platu starostu v zmysle novelizovaného zákona č. 253/94 Z.z a zásad 
odmeňovania poslancov. 
Starosta oboznámil poslancov s tým, že pre starostov sa znížil koeficient z 2,2 na l,9 a preto je 
potrebné upraviť plat starostu. Taktiež je potrebné schváliť zásady odmeňovania pre 
poslancov: z toho vyplýva, že  už podľa nového budú   odvody pre sociálnu poisťovňu aj 
z odmien poslancov, takže odmeny budú v skutočnosti  znížené. Návrh na plat starostu je 
prílohou zápisnice. 
Otvoril diskusiu k uvedenému návrhu. 
Poslankyňa Muráňová navrhla, aby starostovi zostal ten istý plat ako mal doteraz. Po 
prepočítaní a znížení koeficient mu poslanci navrhli  navýšenie základného platu o 28 %. 
Takže celkový mesačný plat starostu je 1949,-€. 
Čo sa týka  komisií, zostáva všetko nezmenené, iba pre členov sa upravuje zo 6.70 € na 7,-€ 
K bodu 7/ prijali uznesenie č. 51/2011 , za hlasovalo : 7 poslancov, proti: 0, zdržal sa :0:   
 
K bodu 8/  VZN l/2011, o verejnom poriadku,  VZN 2/2011 o riešení núdzového zásobovania 
pitnou vodou v krízových situáciach, schválenie dodatku č. l k VZN č.l/2009o opatrovateľskej 
službe. 
Starosta otvoril diskusiu k tomuto bodu. 
Poslanec Adamec a Jantošová mali pripomienku k čisteniu potoka Drienovka. Veľké 
nečistoty plávajú po potoku a ešte sa šíri  aj veľký zápach z potoka. Mali návrh, aby sa 
občania, ktorí majú čističky  preukazovali ako im to vlastne funguje. Poslanci kritizovali 
občanov z „Bujačinov“, ale aj tých, ktorí bývajú v blízkosti potoka Drienovka,  že títo 
vypúšťajú žumpy po potoka, nech sa preukazujú potvrdením o vývoze žumpy. Jedná sa 
o VZN  článok II  bod l – ochrana vodných tokov. 
Bolo prijaté uznesenie č. 52/2011, Za hlasovalo : 7 poslancov, proti: 0, zdržal sa: 0 
VZN 2/2011 o riešení núdzového zásobovania obyvateľov pitnou vodou v krízových 
situáciach.  Dokumentácia núdzového zásobovania pitnou vodou v Obci Plevník-Drienové je 
spracovaná v súlade s Metodickým pokynom MV SR č. 4/XXVI/4 a 5. Súčasťou je i VZN pre 
núdzové zásobovanie obyvateľov pitnou vodou, ktoré doteraz nebolo spracované. VZN je 
prílohou zápisnice 
Starosta otvoril diskusiu k tomuto bodu. 
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Poslanec Bc.Smädiš sa spýtal, či by nemohlo byť viac stanovíšť, ako je plánované a tiež aby 
boli sfunkčnené obecné studne a urobené vzorky vody. VZN je prílohou zápisnice 
Bolo prijaté uznesenie č. 53/2011, Za hlasovalo: 6 poslancov, proti: 1 – Ing.Sukeník, 
zdržal sa: 0 
 Dodatok VZN č. l/2009 o opatrovateľskej službe. Dodatkom č. l sa v uvedenom VZN č. 
l/2009 mení článok č. 6 ods.3, ktorý znie: opatrovateľskou službou  sa poskytujú úkony podľa 
prílohy č. 2 VZN č.l/2009, to znamená, že podľa toho, koľko navrhne posudkový lekár môže 
byť poskytnutá opatrovateľská služba.   Dodatok je prílohou zápisnice   
Bolo prijaté uznesenie č. 54/2011, Za hlasovalo: 6 poslancov, proti 1- Ing. Sukeník, 
zdržal sa:0 
 
K bodu 9/ 
Plán práce hlavného kontrolóra obce na 2. polrok 2011  
Starosta otvoril k uvedenému bodu diskusiu 
Poslanec Ing. Sukeník navrhol, aby hl. kontrolór sledoval plnenie predchádzajúcich uznesení. 
Ing. Milan Kremeň odpovedal, že toto je v kompetencií zástupcu starostu, ktorý je povinný 
sledovať plnenie uznesení a oboznamovať všetkých poslancov. 
Bolo prijaté uznesenie č. 55/2011 Za hlasovalo: 7 poslancov, proti:0, zdržal sa:0 
 
K bodu 10/  
Schválenie kúpy pozemkov – miesta komunikácia Bukovanova 
Kupuje sa pozemok od Jakuba Kamasa bytom Plevník-Drienové o výmere 201 m2 pod 
miestnu komunikáciu Bukovanova. 
Diskusia. 
Bez pripomienok 
Bolo prijaté uznesenie č. 56/2011 Za hlasovalo 7 poslancov, proti:0, zdržal sa 0 
 
K bodu 11/ 
Schválenie obecného pozemku parc.č. KN-C 379/121 o výmere 55 m2- orná pôda 
a KN-C 1517/9 o výmere 207 m2 – TTP  Zábrežok Jozefovi Sedliakovi, a manželke 
v cene za l €/m2. 
Starosta otvoril k uvedenému bodu diskusiu 
Bez pripomienok 
Bolo prijaté uznesenie č. 57/2011 Za hlasovalo 7 poslancov, proti: 0, zdržal sa:0 
 
K bodu 12/ 
Rôzne – Ing. Milan Kremeň – hl. kontrolór podal správu o výsledku vykonaných kontrol 
správnosti vykazovania tržieb za AVIE a Fekál za obdobie od l.7.2010 do 31.12.2010. 
Kontrola správnosti zaradenia do odpisových skupín nového hmotného majetku, ktorý bol 
zaradený do evidencie v roku 2010 .  Táto správa je prílohou zápisnice. 
Starosta otvoril diskusiu k uvedenému bodu 
Hl. kontrolór navrhol, aby sa prepočítala skutočná spotreba nafty na AVIE, načo poslanec 
Adamec odpovedal, že dá sa to zistiť v Žiline, ale stojí to 500,-€. Je potrebné, aby sa za jeden 
mesiac odsledovala aká je skutočná spotreba a porovnať ju s tou, ktorá je v technickom 
preukaze pre všetky obecné automobily. 
Bolo prijaté uznesenie 58/2011  a/, b/ Za hlasovalo:7. proti:0, zdržal sa:0    
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K bodu 13/ Prejednanie žiadostí o predaj pozemkov. 
Žiadosť o predaj obecného pozemku PhDr. Márií Jandovej a Helene Hubockej a Juraja 
Somoru. Starosta požiadal poslankyňu Čičútovú o prečítanie žiadostí .  Žiadosti sú prílohou 
zápisnice. Jedná sa o parcelu č. 291, ktorá sa nachádza nad bývalým poľnohospodárskym 
družstvom sú tam vrieče a vyriešil by sa odtok povrchových vôd z kopca Dúbravka                                                
Starosta otvoril diskusiu k uvedenému bodu. 
Poslanec Bc. Smädiš navrhol, aby sa tam išla stavebná komisia pozrieť a vyjadrila  k predaju 
svoje stanovisko do budúceho obecného zastupiteľstva. 
Bolo prijaté uznesenie č. 59/2011 Za hlasovalo: 7, proti: 0, zdržal sa:0 
 
K bodu 14/ Diskusia 
Poslanec Ing. Sukeník podal informáciu o riešení záručných závad 11-bytovky. Bolo zvolané 
konanie, na ktorom sa zúčastnili všetky zaiteresované strany a k uvedenému dajú stanovisko. 
Zápis z prejednania reklamačných závad na bytovom dome 11 – b.j. je prílohou zápisnice. 
Poslanec Ing. Sukeník informoval, že stavebná komisia 3-krát riešila žiadosť o vodovodnú 
prípojku v lokalite Nad záhradami manželov  Masárových. 
Navrhuje zrušiť uznesenie z roku 2010, z nedostatku finančných prostriedkov a doporučuje, 
aby svoju situáciu pitnou vodou riešili podľa stavebného povolenia. 
Bolo prijaté uznesenie  č. 60/2011 a/ b/ c/ Za hlasovalo: 7, proti: 0, zdržal sa: 0 
 
Poslanec Bc. Smädiš informoval o zasadnutí komisie pre ŽP a riešení sťažnosti Marty 
Cigánikovej a rodiny Slukovej a kontrola vodného toku Drienovky v úseku Palenica-Valient 
Bolo prijaté uznesenie č. 61/2011 Za hlasovalo 7, proti: 0, zdržal sa:0 
 
Občan Anton Ďurkech mal požiadavku, aby sa znova zamerala jeho parcela, pretože sused 
Ing. Peter Ďuriš mu vyhodil z hranice kôlik. Starosta informoval, že obe strany boli 
predvolaní na obecný úrad a uvedená sťažnosť bola doriešená a boli odkázaní na 
občianskoprávne konanie o určenie spornej hranice.  
Poslankyňa Muráňová požiadala o pokosenie obecného pozemku pri rodinnom dome 
Stanislava Čerňana. 
Poslankyňa Jantošová pozvala prítomných dňa 9.7.2011 na súťaž dychovej hudby 
Hoľazňanka do Trstenej. 
Zástupca starostu Miroslav Kremeň pozval prítomných na futbalový turnaj TJ  
16. a 17. 7.2011 
Starosta požiadal o schválenie a zaradenie členov DHZ do jednotlivých funkcií. Jedná sa 
o člena , vedúceho kontrolnej skupiny, technik-strojník a preventivár. 
Bolo prijaté uznesenie č. 62/2011 Za hlasovalo: 7. proti:0, zdržal sa hlasovania:0 
 
Starosta poďakoval prítomným poslancom a ukončil zasadnutie obecného zastupiteľstva. 
 
 
Zapísala. Viera Michálková 
 
Overovatelia: Felix Adamec 
                       Miroslav Kremeň 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


